

No. 33207. Multilateral

CONVENTION ON THE PROTECTION AND USE OF TRANSBOUNDARY WATER-COURSES AND INTERNATIONAL LAKES. HELSINKI, 17 MARCH 1992 [United Nations, Treaty Series, vol. 1936, I-33207.]

PROTOCOL ON WATER AND HEALTH TO THE 1992 CONVENTION ON THE PROTECTION AND USE OF TRANSBOUNDARY WATER-COURSES AND INTERNATIONAL LAKES. LONDON, 17 JUNE 1999 [United Nations, Treaty Series, vol. 2331, A-33207.]

ACCESSION

Bosnia and Herzegovina

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
13 October 2011*

Date of effect: 11 January 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 13 October 2011

N° 33207. Multilatéral

CONVENTION SUR LA PROTECTION ET L'UTILISATION DES COURS D'EAU TRANSFRONTIÈRES ET DES LACS INTERNATIONAUX. HELSINKI, 17 MARS 1992 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1936, I-33207.]

PROTOCOLE SUR L'EAU ET LA SANTÉ À LA CONVENTION DE 1992 SUR LA PROTECTION ET L'UTILISATION DES COURS D'EAU TRANSFRONTIÈRES ET DES LACS INTERNATIONAUX. LONDRES, 17 JUIN 1999 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2331, A-33207.]

ADHÉSION

Bosnie-Herzégovine

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 13 octobre 2011

Date de prise d'effet : 11 janvier 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 13 octobre 2011